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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 6/2023(367) 

 
Datum a čas konání: 29. června 2023 v 9:00 hodin 
Místo konání: HOTEL ZÁMEK VALEČ 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 20 senátorů) 

Omluveni: Beneš/FAST, Skřek/FAST, Kosová/FSI, Diviš/FCH, Zahrádka/FCH,  
Homola/FaVU, Rovenská/CEITEC 

Stálí hosté:  PaedDr. Slezáček/CESA, Ing. Pašek/CESA, Ing. Bradáč/ ÚSI 

Hosté: rektor Janíček, prorektorka Šimberová, kvestorka Němcová,  
kancléř Gregorek, prof. Škapa/vedoucí Odb. rozvoje a analýz Rektorátu 

Omluveni: prorektoři Doupovec, Pěnčík, Houser a Weiter 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 
1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 5/2023 ze dne 23. 5. 2023 
4. Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za rok 2022 
5. Ekonomické záležitosti  
 Projednání rozpočtů VŠ ústavů a nefakultních součástí VUT v Brně  
 Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na r. 2023 + Střednědobý výhled na roky 2024-25 
 Prezentace k financování CESA VUT – kvestorka Němcová 

6. Legislativní záležitosti 
 Řád studijních programů VUT – Dodatek č. 2  
 Organizační řád Rektorátu VUT v Brně – Dodatek č. 7 
 Organizační řád CVIS VUT – nové znění 
 Statut FaVU VUT – nové znění 
 Další legislativní záležitosti 

7. Pedagogické záležitosti  
 Závěrečná zpráva „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním programu Spor-

tovní technologie v zimním semestru 2022-2023“ 
 Další pedagogické záležitosti 

8. Tvůrčí záležitosti 
 Další tvůrčí záležitosti 

9. Různé 
 Různé 

 

1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Jednání zahájil a řídil předseda AS VUT Hanáček, který úvodem přivítal rektora Janíčka, členy ve-
dení VUT prorektorku doc. Šimberovou, kvestorku Mgr. Němcovou a kancléře Mgr. Gregorka. Dále 
přivítal přítomné členy AS VUT, stálé a ostatní hosty zasedání. Následně doc. Hanáček navrhl do 
funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování doc. Steinbauera. Členové AS VUT hlasovali 
o schválení níže uvedeného usnesení.  
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Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.     
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS VUT Hanáček podal návrh na schválení programu dnešního zasedání AS VUT, který 
byl doplněn v bodě 5. Ekonomické záležitosti o prezentaci kvestorky Němcové týkající se problema-
tiky financování CESA. Členové AS VUT dále hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s doplněním bodu 5. Eko-
nomické záležitosti o prezentaci kvestorky Němcové týkající se problematiky financování CESA.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 5/2023 ZE DNE 23. 5. 2023 
 
Zápis z jednání AS VUT č. 5/2023 ze dne 23. 5. 2023 byl zaslán členům AS VUT e-mailem dne 9. 6. 
2023 (uložen na Sharepointu). Dne 11. 6. 2023 doplnil text zápisu kancléř Gregorek, tajemnice AS 
Cardová zaslala členům AS odkaz na doplněný zápis uložený na Sharepointu AS VUT e-mailem 
dne 12. 6. 2023. K zápisu doposud nebyly zaslány žádné další připomínky ani doplnění.   

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS VUT vznesl dotaz, zda mají členové AS 
k výše uvedenému zápisu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 5/2023 ze dne 23. 5. 2023 – verzi 
ze dne 12. 6. 2023.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

4. VÝROČNÍ ZPRÁVA O ČINNOSTI VUT V BRNĚ ZA ROK 2022 
 
Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2022 (dále VZoČ) předložil z pověření rektora Janíčka 
kancléř Gregorek e-mailem dne 23. 5. 2023 (bezprostředně rozeslána všem členům AS VUT). K do-
kumentu vznesl připomínky (většinou formálního rázu) prof. Vala. Další připomínky k VZoČ nebyly 
vzneseny. VZoČ byla projednána ekonomickou komisí AS VUT, která se konala dne 20. 6. 2023. 
Předseda EK AS VUT RNDr. Popela ráno před tímto zasedáním EK rozeslal členům komise VZoČ, 
kterou mu zaslal prof. Škapa – v této verzi byly zapracovány formální připomínky prof. Valy. Členové 
EK AS VUT na výše uvedeném zasedání komise, vzhledem k tomu, že si z časových důvodů nestihli 
aktuálně upravený dokument prostudovat, po krátké diskusi přijali níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje předložený návrh Výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za 
rok 2022 po vypořádání a zapracování připomínek prof. Valy AS VUT ke schválení. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Tajemnice AS J. Cardová rozeslala VZoČ – verzi se zapracovanými připomínkami prof. Valy – všem 
členům AS VUT e-mailem dne 21. 6. 2023.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS VUT vznesl dotaz, zda mají členové AS 
k výše uvedené verzi VZoČ – se zapracovanými připomínkami prof. Valy – nějaké připomínky. 
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Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedené usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2022 – verzi ze dne 
21. 6. 2023.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

5.  EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 
 Projednání rozpočtů VŠ ústavů a nefakultních součástí VUT v Brně  

 
Návrhy rozpočtů nefakultních součástí VUT v Brně předložila z pověření rektora Janíčka vedoucí 
Oddělení hlavního ekonoma Ing. Jarmarová e-mailem dne 5. 6. 2023. Návrhy rozpočtů byly projed-
nány na dvou zasedáních EK AS VUT konaných ve dnech 6. 6. a 20. 6. 2023. EK AS na těchto dvou 
zasedáních projednala otázky související s rozpočty VŠ ústavů, proběhla podrobná diskuse týkající 
se žádosti ředitele CEITEC prof. Vrby o kompenzace u strategických projektů. Dále byly diskutovány 
podněty z EK týkající se CESA – s ohledem na rozpočty dalších let, jejich připomenutí a dohoda na 
dalším postupu. Dle dohody se problematice CESA věnoval AS v průběhu výjezdního zasedání AS 
VUT. EK AS VUT dne 20. 6. 2023 přijala níže uvedená usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu CESA VUT v Brně na rok 2023 Akademickému se-
nátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu CEITEC VUT v Brně na rok 2023 Akademickému 
senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 5 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu ÚSI VUT v Brně na rok 2023 Akademickému senátu 
VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 6 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu CVIS VUT v Brně na rok 2023 Akademickému senátu 
VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 7 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu ICV VUT v Brně na rok 2023 Akademickému senátu 
VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 

Usnesení EK AS VUT č. 8 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu ÚK VUT v Brně na rok 2023 Akademickému senátu 
VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 9 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu Nakladatelství VUTIUM VUT v Brně na rok 2023 
Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 10 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu KaM VUT v Brně na rok 2023 Akademickému senátu 
VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Usnesení EK AS VUT č. 11 ze dne 20. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh rozpočtu Rektorátu VUT v Brně na rok 2023 Akademickému 
senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání AS krátce zrekapituloval jednání AS 
týkající se diskuse k problematice financování CESA VUT v průběhu včerejška, za účasti kvestorky 
Němcové. Předseda AS VUT Hanáček dále vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým 
návrhům rozpočtů nefakultních součástí nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly 
vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhů rozpočtů nefakultních součástí VUT – VŠ ústavů CESA, CEITEC, ÚSI 
a ostatních součástí – CVIS, ICV, ÚK, Nakladatelství VUTIUM, KaM a Rektorátu VUT.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT schvaluje rozpočty nefakultních součástí VUT – VŠ ústavů CESA, CEITEC, 
ÚSI a ostatních součástí – CVIS, ICV, ÚK, Nakladatelství VUTIUM, KaM a Rektorátu VUT.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 
 Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na r. 2023 + Střednědobý výhled na roky 2024-25 

 
Konsolidovaný rozpočet na rok 2023 VUT v Brně a Střednědobý výhled na roky 2024 + 2025 před-
ložila z pověření kvestorky Němcové vedoucí Oddělení hlavního ekonoma Rektorátu Ing. Jarmarová 
k projednání v EK AS a následnému schvalování v AS VUT e-maile dne 28. 6. 2023. Dokumenty 
byly v rámci výjezdního zasedání dne 28. 6. 2023 projednány ekonomickou komisí AS VUT, která 
přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č.  ze dne 28. 6. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na rok 2023 a Střednědobý 
výhled na roky 2024 + 2025 Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženým dokumentům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Konsolidovaného rozpočtu VUT v Brně na rok 2023 a Střednědobého výhledu na 
roky 2024 + 2025.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na rok 2023 a Střednědobý 
výhled na roky 2024 + 2025. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
Předseda EK AS VUT RNDr.  Popela na závěr poděkoval za celou ekonomickou komisi AS kves-
torce Němcové a rozpočtovému týmu Rektorátu za rychlé zpracování Konsolidovaného rozpočtu 
a všech dalších ekonomických dokumentů předložených AS VUT k projednání.  
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 Prezentace k financování CESA VUT – kvestorka Němcová 

Kvestorka Němcová přednesla prezentaci týkající se financování CESA zpracovanou ve formě po-
drobných tabulek, která nebyla v rámci včerejšího programu z časových důvodů přednesena. V prů-
běhu prezentace členové EK AS vznášeli své dotazy, poté následovala diskuse, v jejímž průběhu 
vystoupil předseda KTČ AS VUT prof. Štětina, který doporučil v rámci studijního programu stanovit 
metodiku, podle které se bude postupovat a na kterou se bude možné odvolat, k tomuto návrhu se 
připojila i členka EK prof. Kocmanová. RNDr. Popela konstatoval, že výjezdního zasedání AS se 
kromě stálého hosta v AS z CESA PaedDr. Slezáčka účastní i jeho budoucí nástupce v AS VUT Ing. 
Pašek. PaedDr. Slezáček Ing. Paška představil a sdělil, že Ing. Pašek převezme tuto funkci na za-
sedání AS VUT po prázdninách v září. Výjezdního zasedání AS se Ing. Pašek účastní za účelem 
seznámit se s problematikou činnosti AS VUT. Dále PaedDr. Slezáček podrobně sdělil způsob, ja-
kým probíhá zápis studentů ke sportům a konstatoval, že v tomto procesu není možné, aby dochá-
zelo k nějakým pochybením. Na závěr předseda EK RNDr. Popela poděkoval PaedDr. Slezáčkovi 
za jeho dlouholetou činnost v AS VUT.  
 
 

6. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 
 Řád studijních programů VUT – Dodatek č. 2  

 
Změny Řádu studijních programů VUT předložil prorektor Doupovec v zastoupení rektora Janíčka 
e-mailem dne 2. 6. 2023 (dokument se změnami vyznačenými v revizním režimu). Dodatek č. 2 
k Řádu studijních programů VUT zaslal prorektor Doupovec spolu s podrobnějším komentářem e-
mailem dne 5. 6. 2023 – rozeslán všem členům AS VUT a uložen na Sharepoint AS VUT dne 6. 6. 
2023.  Současná novela vnitřního předpisu spočívá v tom, že předkladatelem nových studijních pro-
gramů může být pouze děkan. 
Zdůvodnění: Jedná se o provedení souladu vnitřních předpisů VUT se zákonem o VŠ: 

- Dle § 24 Zákona, fakulty mají právo tvorby a uskutečňování studijních programů. 

- Dle § 34 Zákona, vysokoškolský ústav se může podílet na uskutečňování akreditovaných studijních 
programů nebo jejich částí. 

Iniciativu (tj. právo tvorby má podle zákona pouze fakulta). Z novelizace Řádu studijních programů VUT bylo 
tedy vypuštěno právo ředitele VŠ ústavu navrhovat NOVÉ studijní programy.  
V článku 24 odst. 1b však zůstalo zachováno právo ředitele VŠ ústavu podat návrh na prodloužení stávajících 
studijních programů s podílem vysokoškolského ústavu. Pokud ředitel VŠ ústavu chce iniciovat vznik nového 
studijního programu, tak se může dohodnout s děkanem (děkany), aby děkan podal příslušný návrh. 

Předložený návrh byl projednán legislativní komisí AS VUT per rollam, předsedkyně LK AS Mgr. 
Musilová seznámila s výsledkem hlasování o schválení níže uvedeného usnesení LK.  

Usnesení LK AS VUT per rollam:  
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Dodatku č. 2 Řádu studijních 
programů VUT. 
Hlasování: pro – 6 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy.  

Vzhledem k tomu, že se změny výrazně dotýkají VŠ ústavů, požádal stálý host v AS VUT z ÚSI Ing. 
Bradáč e-mailem ze dne 5. 6. 2023 o podrobnější zdůvodnění, k tomuto požadavku se na dnešním 
zasedání AS připojil i zástupce VŠ ústavů v AS VUT (CEITEC) Ing. Krečmer. Rektor Janíček před-
nesl k předloženému návrhu podrobný komentář, následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž prů-
běhu vystoupili zejména prof. Trunec, Mgr. Musilová, RNDr. Popela a prof. Štětina, který na závěr 
doporučil hledat cesty k vzájemné dohodě na společném řešení, neboť v rámci univerzity by měla 
být v této oblasti vzájemná spolupráce.   

Po diskusi vznesl předseda AS VUT Hanáček dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému 
návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
 
 



 

6 / 13 

Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 2 k Řádu studijních programů VUT.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 2 k Řádu studijních programů VUT.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
 Organizační řád Rektorátu VUT v Brně – Dodatek č. 7 

 
Návrh Dodatku č. 7 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT předložil z pověření rektora Janíčka kanc-
léř Gregorek e-mailem dne 30. 5. 2023, rozeslán e-mailem dne 31. 5. 2023, uložen na Sharepointu 
AS VUT. Návrh obsahuje úplné znění OŘ Rektorátu ve změnovém režimu a v čistopise, dále pak 
přílohy OŘ. Součástí návrhu je Důvodová zpráva, jedná se o pokračování zahájených organizačních 
změn na Rektorátě VUT avizovaných rektorem Janíčkem.  

Specifikace důvodů pro vydání normy: Dodatkem č. 7 pokračují koncepční organizační změny Rektorátu VUT 
ohlášené rektorem. Cílem je agregace agend současného Odboru internacionalizace a Odboru marketingu 
a vnějších vztahů, které se vzájemně v praxi prolínají. Dále je sjednoceno tiskové oddělení v jeden celek a je 
zařazeno v Kanceláři rektora. Dodatek dále upřesňuje dílčím způsobem vztah mezi tzv. Hlavním personalistou 
a Personálním odborem Rektorátu, rovněž v závislosti na zkušenosti z praxe. Jedná se o realizaci organizač-
ních rozhodnutí rektora, resp. vedení VUT.  

Návrh byl projednán legislativní komisí AS VUT per rollam, předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová 
seznámila s výsledkem hlasování o schválení níže uvedeného usnesení LK.  

Usnesení LK AS VUT per rollam:  
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Dodatku č. 7 Organizačního 
řádu Rektorátu VUT. 
Hlasování: pro – 6 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy.  

Dne 29. 6. 2023 před zahájením zasedání AS VUT zaslal kancléř Gregorek z pověření rektora Ja-
níčka upravenou verzi návrhu Dodatku č. 7 k Organizačnímu řádu Rektorátu, který reagoval na vzne-
sené připomínky z oblasti řízení lidských zdrojů. Kancléř Gregorek na dnešním zasedání AS kon-
statoval, že se nejedná o změnu konceptu, ale dochází ke spojení a zpřesnění změn, jinak vše 
zůstává, jak bylo předloženo původně, změna je v dokumentu vyznačena žlutě. Předsedkyně LK AS 
VUT Mgr. Musilová konstatovala, že z pohledu LK byla ještě doplněna drobná úprava, ke které se 
již LK nebude vyjadřovat a doporučila AS VUT dnes předloženou verzi návrhu schválit.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS UT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 7 k Organizačnímu řádu Rektorátu – verzi ze dne 29. 6. 
2023. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

 Organizační řád CVIS VUT – nové znění 
 
Návrh nového znění Organizačního řádu CVIS VUT, včetně Důvodové zprávy, předložil z pověření 
rektora Janíčka kancléř Gregorek e-mailem dne 30. 5. 2023, rozeslán všem členům AS e-mailem 
31. 5. 2023, uložen na Sharepointu AS. Organizační řád připravil ředitel CVIS ve spolupráci se 
Správcem IS a s kancléřem Gregorkem, tento dokument byl připomínkován Právním odborem Rek-
torátu a současně rektorem Janíčkem. Text řádu je podložen závěry auditu a obsáhlou analytickou 
(konzultační) činností, základní východiska jsou shrnuta do důvodové zprávy.  
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Dokument LK AS VUT neprojednávala, předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová byla toho názoru, 
že bude vhodné vyčkat až na výjezdní zasedání AS VUT, neboť byla informována kancléřem Gre-
gorkem, že by kancléř rád představil v rámci programu výjezdního zasedání AS prezentaci k tomuto 
dokumentu. Ta proběhla v rámci legislativní sekce ve středu 28. 6. 2023 ráno. K tomuto návrhu 
vznesl drobnou formální připomínku (spíše grafická chybička) člen LK prof. Vala týkající se článku 
11 odst. 2, ve kterém bylo omylem škrtnuto písm. g).  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženému návrhu ještě nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Organizačního řádu CVIS – verzi ze dne 31. 5. 2023.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

 Statut FaVU VUT – nové znění 
 
Návrh nového znění Statutu FaVU předložili děkan FaVU doc. Cenek a předseda AS FaVU MgA. 
Bařina e-mailem dne 7. 6. 2023, členům AS VUT byl návrh rozeslán e-mailem dne 8. 6. 2023 (uložen 
na Sharepointu AS). Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová požádala vedoucího PrO Rektorátu 
(dále jen PrO Re) Mgr. Sobotku o vyjádření k předloženému návrhu v souvislosti s organizačním 
členěním fakulty. Mgr. Sobotka sdělil své stanovisko e-mailem dne 12. 6. 2023 (senátoři je obdrželi 
e-mailem 15. 6. 2023). Mgr. Sobotka potvrdil sdělení děkana FaVU Cenka, že PrO Re byl zapojen 
do přípravy, resp. již měl možnost předem okomentovat návrh předpisu a primární připomínky PrO 
Re zásadního rázu byly vypořádány. K dotazu předsedkyně LK AS Mgr. Musilové k organizační 
struktuře, neb tam mířily původní připomínky PrO Re a tato část doznala změn, sdělil, že výsledkem 
bylo kompromisní řešení. Zde se PrO Re přiklonil k závěru, že předložený návrh dokumentu je v sou-
ladu s předpisy. Příloha je součástí statutu, a tedy PrO Re požadovaný "výčet konkrétních pracovišť" 
navržený Statut FaVU obsahuje. S ohledem na to, že článek 21 na tuto přílohu odkazuje a sám 
používá v textaci u svého orientačního přehledu "zejména", nejde o rozpor, ale konkretizaci přílohou. 
Na závěr Mgr. Sobotka konstatoval, že v této souvislosti s ohledem na praxi univerzity a fakult je 
třeba říci, že VUT a její součásti nemají jednotný úzus na definování organizačních pravidel ve svých 
statutech. V limitech pohledu je/není v rozporu se zákonem, zde PrO Re došel k závěru, že návrh 
(s ohledem na uvedené) v rozporu není. 

Ke Statutu FaVU vznesl níže uvedené formální připomínky člen LK AS VUT prof. Vala (viz jeho e-
mail ze dne 22. 6. 2023):  

- Čl. 16, odst. 8: U zániku členství „úmrtím“ bych předřadil písm. d).  
- Čl. 18, odst. 6: Stačilo by „akademické obce VUT“. 
- Čl. 20, odst. 4: Ve třetí odrážce by mělo být „výroční zprávy“. 
- Čl. 21, odst. 1: Není jasné, k čemu je tam potřebná formulace „zejména“. 
- Čl. 22, odst. 1: Na posledním řádku má být „Výčet pracovišť“ (oprava překlepu). 
- Příloha č. 1, Specifikace symbolů: Zřejmě stačí „Symboly FaVU VUT jsou…“. Žádné další hlavní ani 

vedlejší symboly nejsou popsány. 

- Slib člena AS FaVU: Doporučuji uvádět „člen(ka)“, obdobně ostatním slibům. Obdobně „(členky)“ 
v imatrikulačním slibu. U přechodníku dát do závorky celé slovo „stávajíc“ (když už chceme kvůli slav-
nostnosti slibu používat přechodníky).  

- Některé formulace (např. o zániku členství v AS v čl. 16) se mně zdají až příliš komplikované, nicméně 
to bych respektoval. 

Prof. Vala ve svém e-mailu konstatoval, že se Statutem FaVU souhlasí po zohlednění těchto formál-
ních připomínek. Předložený návrh Statutu FaVU projednala LK AS VUT per rollam a přijala níže 
uvedené doporučující usnesení. 
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Usnesení LK AS VUT per rollam:  
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Statutu FaVU. 
Hlasování: Pro bez výhrad: 5 hlasů; Pro po zapracování připomínek: 1 hlas; Proti: 0 hlasů, zdržel se hlasování: 
3 hlasy.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu ještě 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu nového znění Statutu FaVU.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 14: 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Statutu FaVU, se zapracováním formálních připomí-
nek prof. Valy.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

 Další legislativní záležitosti 
 
Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová krátce informovala o uvažované změně Disciplinárního řádu 
pro studenty VUT týkající se podrobnější úpravy procesních pravidel, včetně rozhodování při rov-
nosti hlasů a dále o úpravě Studijního a zkušebního řádu VUT (možnost děkana ex offo přerušit 
studium studentovi při zahájení disciplinárního řízení).  
 
 

7.   PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
 Závěrečná zpráva „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním 

programu Sportovní technologie v zimním semestru 2022-2023“ 
 
Závěrečnou zprávu „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním programu 
Sportovní technologie v zimním semestru 2022-2023“ předložil z pověření rektora Janíčka kancléř 
Gregorek e-mailem dne 12. 6. 2023 večer – rozeslána všem členům AS VUT e-mailem dne 13. 6. 
2023 (uložena na Sharepointu AS). Kancléř Gregorek ve svém e-mailu konstatoval, že podklad ne-
splňuje překládací lhůtu pro červnové zasedání, a proto ponechává na vyhodnocení AS, zda se 
bude podkladem zabývat na výjezdním zasedání, či až později na příštím zasedání AS VUT kona-
ném v září.   

Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS sdělil, že zpráva byla projednána 
v rámci výjezdního zasedání AS v úterý 27. 6. 2023 – v sekci pedagogické komise AS VUT. PK AS 
VUT doporučila AS VUT vyjádřit se kladně k předložené zprávě o hodnocení kvality výuky CESA za 
ZS 2022/23. Byl tedy předpoklad ji na dnešním zasedání AS VUT schválit a následně ji bude možné 
zveřejnit. Nicméně objevily se formální připomínky k textu zprávy, které bylo třeba opravit do finální 
zveřejňované verze, připomínky vznesl prof. Vala – e-mailem dne 27. 6. 2023:  

a) Na str. 8 má být „ze střední školy“. 
b) V komentářích za pomlčkou k jednotlivým předmětům jsou někde počáteční velká, jinde malá pís-

mena, což nepůsobí nejlépe. 
c) V příloze č. 1 kolísají tituly „doc.“ s počátečním malým a velkým písmenem. 
d) O existenci vyučujícího „Mgr. Kunedera“ tamtéž není nic známo; asi jde o překlep. Bylo by možná 

i obecněji vhodné uvádět, odkud vyučující kmenově jsou: jmenovitě třeba „Dzetkuličová Ph.D.“, 
když u jiných se doktorát takto neuvádí. 

e) U semestrálních prací ve stejné tabulce přílohy č. 1 patří „jednotliví vyučující“ (když vše ostatní je 
v množném čísle). 
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f) Evidentní překlep je v téže tabulce také v názvu předmětu „Elektrotechnický seminář“. Asi by stálo 
za to základ té tabulky jednou provždy opravit důkladně, abychom pak každý půlrok či rok nevy-
mýšleli stejné (převážně formální) připomínky. Alternativně lze z CESA stvořit Fakultu sportovně 
technických studií VUT v Brně, načež by si to její AS musel číst a schvalovat sám, nicméně tuším, 
že tento smělý návrh asi prozatím neprojde…. 

Doc. Steinbauer zaslal výše uvedené formální připomínky prof. Valy Ing. Žákové (Studijní oddělení 
CESA), která je bezprostředně do zprávy zapracovala a poslala ji zpět, členům AS VUT byla výše 
uvedená zpráva se zapracovanými připomínkami zaslána tajemnicí AS Cardovou e-mailem dne 
28. 6. 2023.  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají dnes členové AS VUT 
k předloženému návrhu ještě nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 15: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Závěrečné zprávy „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve stu-
dijním programu Sportovní technologie v zimním semestru 2022-2023“.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 16: 
Akademický senát VUT schvaluje Závěrečnou zprávu „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT 
v Brně ve studijním programu Sportovní technologie v zimním semestru 2022-2023“ – verzi ze dne 
28. 6. 2023. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová požádala o předkládání těchto závěrečných zpráv 
co nejdříve z důvodu bezprostřední informovanosti studentů. K jejímu požadavku se připojili 
i další členové SK AS VUT Ing. arch. Šoborová a Mgr. Žák. Předseda AS doc. Hanáček 
konstatoval, že tyto zprávy by měl kontrolovat Odbor studijních záležitostí Rektorátu a do-
poručil studentům obrátit se s tímto podnětem na prorektora Doupovce.  
 
 
8. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

 
Předseda KTČ AS VUT prof. Štětina informoval o jednání AS VUT týkající se problematiky tvůrčí 
činnosti, která probíhala v souladu s programem výjezdního zasedání AS VUT.  
 
 

9. RŮZNÉ   
 
V závěru jednání předseda AS VUT doc. Hanáček ocenil účast členů AS VUT a dále rektora Janíčka 
a všech ostatních členů vedení VUT, kteří se výjezdního zasedání AS VUT letos zúčastnili a před-
nesli své podrobné prezentace na daná témata. Dále ocenil prezenční účast předsedkyně ekono-
mické komise RVŠ JUDr. Valové a její podrobnou prezentaci týkající se problematiky financování 
vysokých škol, včetně rozboru aktuální mzdové oblasti VŠ. V neposlední řadě ocenil on-line připo-
jení předsedy Legislativní komise RVŠ JUDr. Hodulíka a jeho prezentaci týkající se problematiky 
legislativní oblasti a místopředsedy Vědecké komise RVŠ prof. Kašparovského, který přednesl po-
drobné informace týkající se oblasti vědy a výzkumu. Po těchto prezentacích následovaly zajímavé 
diskuse členů AS VUT se zástupci RVŠ na daná témata.  
Ing. arch. Galeová poděkovala jménem akademického senátu tajemnici AS VUT J. Cardové za zda-

řilý průběh letošního výjezdního zasedání i za organizaci všech minulých výjezdních zasedání      .  
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Doc. Hanáček poděkoval všem účastníkům výjezdního zasedání AS VUT za jejich účast, zejména 
pak rektoru Janíčkovi i všem ostatním zúčastněným členům vedení VUT, dále poděkoval členům AS 
VUT za aktivní vystoupení, a konstatoval, že jejich účast byla vynikající a na závěr se rovněž přidal 
k poděkování tajemnici AS VUT Cardové za organizaci výjezdního zasedání.  

Rektor Janíček na závěr zdůraznil, že i v letošním roce lze zhodnotit, že realizace výjezdního zase-
dání AS VUT neznamená neefektivní využívání finančních prostředků, ale naopak.  

 

Program a průběh jednání výjezdního zasedání AS VUT 
 
Pokračovalo tradiční jednání Akademického senátu VUT v rámci výjezdní zasedání v hotelu Zámek Valeč, 
které AS VUT uskutečnil i letos za účasti vedení VUT a zástupců Rady vysokých škol. Situace v oblasti pan-
demie Covid-19 se výrazně změnila a lze konstatovat, že již téměř odezněla. Cílem výjezdního zasedání AS 
VUT bylo opět uskutečnit věcná jednání souvisejících témat, které AS z časových důvodů nestihl v průběhu 
roku realizovat a dále pokračovala snaha o další prohlubování partnerství mezi vedením VUT a AS VUT zalo-
žené na základních principech akademické samosprávy VŠ. Rektor Janíček, který se ujal své funkce spolu se 
svým týmem prorektorů a nové kvestorky od února loňského roku, se i letos zúčastnili výjezdního zasedání 
AS a uskutečnili zajímavé prezentace týkající se informací o oblastech spadajících do kompetence řízení VŠ.  

Za klíčové lze v letošním roce považovat zejména vystoupení rektora Janíčka, který podrobně seznámil AS 
VUT se strategickými záměry vysoké školy, dále prezentace přítomných členů vedení VUT a následující dis-
kuse členů AS s vedením VUT, které se týkaly oblastí ekonomiky, vědy a výzkumu a internacionalizace. V ne-
poslední řadě je třeba zmínit standardní zasedání AS týkající se schválení rozpočtů nefakultních součástí 
VUT, včetně konsolidovaného rozpočtu a střednědobého výhledu 2024-2025, které předem podrobně prodis-
kutovala EK AS VUT a doporučila je AS VUT ke schválení. Dále je třeba uvést jednání AS s vedením VUT 
o AS VUT předloženém návrhu Dodatku č. 7 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT, navazujícím na postupně 
probíhající organizační změny v rámci Rektorátu VUT. Část programu výjezdního zasedání AS se týkala také 
oblasti pedagogiky a legislativy, kde proběhly informace o přípravě změn vnitřních předpisů VUT týkajících se 
studijní oblasti. Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová jako každým rokem podrobně informovala o činnos-
tech SK AS VUT a o problematice studijních a studentských záležitostí. 

V rámci programu i nadále pokračovala spolupráce s Radou vysokých škol (dále RVŠ) v nejdůležitějších ob-
lastech jejího působení. Významným přínosem byla opět účast zástupců VUT v RVŠ (kteří jsou současně 
i členy AS VUT) a zejména reprezentativní účast hostů z RVŠ, kteří se i letos přes své pracovní vytížení se 
zájmem výjezdního zasedání aktivně zúčastnili a prostřednictvím své prezentace informovali členy AS VUT 
o aktuálním dění v oblasti RVŠ. Předsedkyně Ekonomické komise RVŠ JUDr. Valová přednesla prezenčně 
podrobné informace z oblasti působení Ekonomické komise RVŠ, včetně mzdových analýz VŠ. V rámci 
distančního připojení přednesl místopředseda Vědecké komise RVŠ prof. Kašparovský (za distanční účasti 
předsedkyně Vědecké komise RVŠ doc. Radové) informace z oblasti působení Vědecké komise RVŠ. Z ob-
lasti legislativy přednesl distančně podrobné informace předseda Legislativní komise RVŠ JUDr. Hodulík. Pre-
zentaci týkající se činnosti Studentské komory RVŠ přednesl v rámci programu místopředseda Studentské 
komory RVŠ Bc. Horváth (zástupce studentů VUT ve SK RVŠ), který se účastnil výjezdního zasedání AS VUT 
po celou dobu.   

Kromě velké účasti většiny členů AS VUT lze také kladně hodnotit zejména účast členů vedení VUT – rektora 
doc. Janíčka, kvestorky Mgr. Němcové, prorektora pro studijní záležitosti prof. Doupovce, prorektora pro tvůrčí 
činnost prof. Weitera, prorektorky pro internacionalizaci doc. Šimberové a kancléře VUT Mgr. Gregorka. Se-
minář jako vždy ukázal, jak bylo přínosné, že v jeho rámci probíhaly podrobné diskuse účastníků výjezdního 
zasedání týkající se všech oblastí dle níže uvedeného programu. Mezi hlavní výstupy výjezdního zasedání 
stále patří standardní zasedání AS VUT, na kterém byla v návaznosti na diskutované oblasti a na návrhy 
předložené AS VUT k projednání / ke schválení přijata příslušná usnesení.  
 

 

PROGRAM VÝJEZDNÍHO ZASEDÁNÍ AS VUT  
 

ÚTERÝ 27. 6. 2023 
 
SEKCE PEDAGOGICKÉ KOMISE AS VUT – moderátor doc. Ing. Miloslav Steinbauer, Ph.D.  

• Problematika připravovaných hodnocení doktorských studijních programů. 

• Návrh úpravy Řádu studijních programů VUT – Dodatek č. 2.  

• Náměty na změny Studijního a zkušebního řádu VUT – příprava novelizace SZŘ VUT. 
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• Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně za zimní semestr 2022-2023. 
Hosté: rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, prorektor prof. RNDr. Miroslav Doupovec, 
Ph.D., prorektorka doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D. 

 
SEKCE KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT (I. ČÁST) – moderátor prof. Ing. Josef Štětina, Ph.D.  

• Internacionalizace – prezentace prorektorka doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D. 

• Další záležitosti tvůrčí činnosti. 
Hosté: rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D.,MBA, prorektor prof.RNDr. Miroslav Doupovec, Ph.D. 

 
SEKCE EKONOMICKÉ KOMISE AS VUT (I. ČÁST) – moderátor RNDr. Pavel Popela, Ph.D.  

• První seznámení s Analýzou mezd 2022 a analytickou částí Výroční zprávy o hospodaření 
VUT za rok 2022. 

Hosté: rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., prorektorka doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D. 
 

STŘEDA 28. 6. 2023 
 
SEKCE LEGISLATIVNÍ KOMISE AS VUT – moderátorka Mgr. Helena Musilová  

• Základní seznámení s návrhem nového Organizačního řádu CVIS  
– Mgr. Kamil Gregorek, MBA. 

• Informace o jednání legislativní komise AS VUT (usnesení k předloženým návrhům). 
 
SEKCE SK AS VUT A SK RVŠ – moderátorka Ing. Anna Kruljacová, M.Sc. 

• Informace o činnosti Studentské komory AS VUT – Ing. Anna Kruljacová, M.Sc. 

• Informace o činnosti Studentské komory RVŠ – Bc. Martin Horváth 
 
ZÁSTUPCI RVŠ – AKTUÁLNÍ INFORMACE Z RVŠ PO SNĚMU – moderátorka Ing. arch. Nicol Galeová 

• Informace LK RVŠ (Novela, NAÚ, aj.)       
JUDr. Ing. Mgr. Marek Hodulík (distanční). 

• Informace EK RVŠ (Pravidla, reprezentativní komise, rozpočet MŠMT)  
JUDr. Lenka Valová (prezenční). 

• Informace VK RVŠ (M17+, projekty, 130, aj.)    
prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. (distanční). 

 
SEKCE REKTORA – I. ČÁST – moderátor doc. Ing. Tomáš Opravil, Ph.D.  

• Strategický záměr VUT pro rok 2024 – rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA 
 
SEKCE REKTORA – II. ČÁST  

• Strategický záměr VUT pro rok 2024 – diskuse rektora s AS VUT 
Hosté: prorektor prof. Ing. Martin Weiter, Ph.D., prorektorka doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D., 
kancléř Mgr. Kamil Gregorek, MBA 

 
SEKCE KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT – II. ČÁST – moderátor prof. Ing. Josef Štětina, Ph.D.  

• Interní evaluace VUT (cíle) s ohledem na budoucí hodnocení v rámci metodiky M17+. 

• Další záležitosti tvůrčí činnosti AS VUT. 
Hosté: rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, prorektor prof. Ing. Martin Weiter, Ph.D.,  
prorektorka doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D., kancléř Mgr. Kamil Gregorek, MBA 
 
JEDNÁNÍ PRACOVNÍCH KOMISÍ AS VUT 
 
SEKCE EKONOMICKÉ KOMISE AS VUT – II. ČÁST– moderátor RNDr. Pavel Popela, Ph.D. 

• Diskuse k financování CESA VUT, s výhledem na pravidla a rozpočet r. 2024 

• Rozpočtový výhled VUT pro rok 2024 

• Provozní ekonomické záležitosti 

• Další ekonomické záležitosti 
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Hosté: rektor doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, kvestorka Mgr. Ing. Daniela Němcová,  
prorektor prof. Ing. Martin Weiter, Ph.D., prorektorka doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D.,  
kancléř Mgr. Kamil Gregorek, MBA 

 
ČTVRTEK 29. 6. 2023 

 
ZASEDÁNÍ AS VUT – doc. Dr. Ing. Petr Hanáček 

 
 
 

   

 
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 6/2023 DNE 29. 6. 2023 
 
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.     
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s doplněním bodu 5. Eko-
nomické záležitosti o prezentaci kvestorky Němcové týkající se problematiky financování CESA.  
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 5/2023 ze dne 23. 5. 2023 – verzi 
ze dne 12. 6. 2023.  
 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2022 – verzi ze dne 
21. 6. 2023.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhů rozpočtů nefakultních součástí VUT – VŠ ústavů CESA, CEITEC, ÚSI 
a ostatních součástí – CVIS, ICV, ÚK, Nakladatelství VUTIUM, KaM a Rektorátu VUT.  
 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje rozpočty nefakultních součástí VUT – VŠ ústavů CESA, CEITEC, 
ÚSI a ostatních součástí – CVIS, ICV, ÚK, Nakladatelství VUTIUM, KaM a Rektorátu VUT.  
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Konsolidovaného rozpočtu VUT v Brně na rok 2023 a Střednědobého výhledu na 
roky 2024 + 2025.  
 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný rozpočet VUT v Brně na rok 2023 a Střednědobý 
výhled na roky 2024 + 2025. 
 
UAS 9 

Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 2 k Řádu studijních programů VUT.  
 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 2 k Řádu studijních programů VUT.  
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UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 7 k Organizačnímu řádu Rektorátu – verzi ze dne 29. 6. 
2023. 

 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Organizačního řádu CVIS – verzi ze dne 31. 5. 2023.  
 
UAS 13 

Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu nového znění Statutu FaVU.  
 
UAS 14 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Statutu FaVU, se zapracováním formálních připomí-
nek prof. Valy.  
 
UAS 15 

Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Závěrečné zprávy „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve stu-
dijním programu Sportovní technologie v zimním semestru 2022-2023“.  
 
UAS 16 
Akademický senát VUT schvaluje Závěrečnou zprávu „Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT 
v Brně ve studijním programu Sportovní technologie v zimním semestru 2022-2023“ – verzi ze dne 
28. 6. 2023. 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 12. 9. 2023 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Rektorát, Antonínská 1. 

 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
     předseda AS VUT v Brně 
 

Zapsala: Jarmila Cardová 


